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Master's thesis 65 p., 3 fig., 5 tab., 60 sources 

 

BANKING, BANKING SYSTEM, MECHANISM, DIGITALIZATION, 

CLOUD COMPUTING, BLOCKCHAIN, TRANSFORMATION. 

 

The aim of the master's thesis is to develop directions for innovative 

development of banking activities in China in the context of the digital economy. 

The relevance of the master's thesis is due to the fact that in order to increase 

its competitiveness, the banking industry requires banks to introduce innovative 

capabilities in the context of digitalization. 

The object of research of the master's thesis is banking innovations in the 

digital economy. 

The subject of the study is the current state of banking innovation in China, 

as well as trends emerging in the process of implementing banking innovation. 

Scientific novelty of the research: the work examines the economic essence, 

the main elements of the banking system, the principles of its creation and 

development; a comparative analysis of banking innovations existing in the world 

was carried out, the main directions of innovative development of banking 

activities in the digital economy were determined. 

An area of possible practical application of the work study is the 

introduction of banking innovations in China in the context of the digital economy. 

The master's thesis is independently completed research. 

  



 

Магистерская диссертация 65 с., 3 рис., 5 табл., 60 источников 

 

БАНКОВСКОЕ ДЕЛО, БАНКОВСКАЯ СИСТЕМА, МЕХАНИЗМ, 

ЦИФРОВИЗАЦИЯ, ОБЛАЧНЫЕ ВЫЧИСЛЕНИЯ, БЛОКЧЕЙН, 

ТРАНСФОРМАЦИЯ. 

 

Цель диссертационного исследования - разработать направления 

инновационного развития банковской деятельности в Китае в условиях 

цифровой экономики. 

Актуальность магистерской работы обусловлена тем, что для 

повышения своей конкурентоспособности банковская отрасль требует от 

банков внедрения инновационных возможностей в условиях цифровизации. 

Объект исследования магистерской диссертации – банковские 

инновации в условиях цифровой экономики. 

Предметом исследования является современное состояние банковских 

инноваций в КНР, а также тенденции, возникающие в процессе реализации 

банковских инноваций. 

Научная новизна исследования: в работе исследованы экономическая 

сущность, основные элементы банковской системы, принципы ее создания и 

развития; проведен сравнительный анализ сложившихся в мире банковских 

инноваций, определены основные направления инновационного развития 

банковской деятельности в условиях цифровой экономики. 

Областью возможного практического применения исследования работы 

является внедрение банковских инноваций в КНР в условиях цифровой 

экономики. 

Магистерская диссертация является самостоятельно выполненным 

исследованием. 


